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خیلی به من می گویند چه اشکال دارد که کمی از مو دیدهخیلی به من می گویند چه اشکال دارد که کمی از مو دیده
شود ؟شود ؟

در طول تاریخ مسیحیت , دیدگاه جالبی در مورد زن وجود نداشت تا حدی که غیر ازدر طول تاریخ مسیحیت , دیدگاه جالبی در مورد زن وجود نداشت تا حدی که غیر از
حضرت مریم (س) و چند نفر دیگر مابقی را حساب نمی کردند . یکی از جاهایی مورد بحثحضرت مریم (س) و چند نفر دیگر مابقی را حساب نمی کردند . یکی از جاهایی مورد بحث

, لباس پوشیدن است . ببینید , شیطان هدفی دارد که انسان را لخت می کنند! از اهداف, لباس پوشیدن است . ببینید , شیطان هدفی دارد که انسان را لخت می کنند! از اهداف
او این است که انسان در بدنش متمرکز شود  و در این زمان از روح خودش قافل گردد ,او این است که انسان در بدنش متمرکز شود  و در این زمان از روح خودش قافل گردد ,

این زمانی  است که شیطان می تواند راحت سلطه خودش را بر انسان محکم کند , تااین زمانی  است که شیطان می تواند راحت سلطه خودش را بر انسان محکم کند , تا
حرف های اول که من بیشتر شایسته خلافت هستم را به خدا اثبات کنه .حرف های اول که من بیشتر شایسته خلافت هستم را به خدا اثبات کنه .

قدرت انسان به روح اش است و إلا حیوان ها خیلی از انسان قوی تر هستند . شیطان میقدرت انسان به روح اش است و إلا حیوان ها خیلی از انسان قوی تر هستند . شیطان می
خواهد انسان فقط یک پوست باشد ! شیطان در غرب خیلی موفق شده . ببینند در غربخواهد انسان فقط یک پوست باشد ! شیطان در غرب خیلی موفق شده . ببینند در غرب
زن چه حالتی دارد . آیا شما دوست دارید مادر و یا خواهرتان اینگونه باشند ؟ قطعا هیچزن چه حالتی دارد . آیا شما دوست دارید مادر و یا خواهرتان اینگونه باشند ؟ قطعا هیچ

کس دوست ندارد پس چرا برای زنان دیگر ایرادی ندارد . این با فطرت نمی خواند .کس دوست ندارد پس چرا برای زنان دیگر ایرادی ندارد . این با فطرت نمی خواند .

صد سال پیش اینگونه نبود , اول قرن بیستم لباس زن مسیحی خیلی شبیه به لباس  زنصد سال پیش اینگونه نبود , اول قرن بیستم لباس زن مسیحی خیلی شبیه به لباس  زن
مسلمان بود .ابتدا کمی از پایین لباس کم کردند . در هالیوود و در فیلم های صامت اینمسلمان بود .ابتدا کمی از پایین لباس کم کردند . در هالیوود و در فیلم های صامت این

کار کلید خورد . متدیّن های آن زمان اعتراض می کردند و لی شیطان کم کم کار خودشکار کلید خورد . متدیّن های آن زمان اعتراض می کردند و لی شیطان کم کم کار خودش
را می کند . من به زنان مسلمان می گویم از غرب عبرت بگیرید . خیلی به من می گویندرا می کند . من به زنان مسلمان می گویم از غرب عبرت بگیرید . خیلی به من می گویند

چه اشکال دارد که کمی از مو دیده شود ؟ ولی شیطان کم کم کار خودش را می کند!چه اشکال دارد که کمی از مو دیده شود ؟ ولی شیطان کم کم کار خودش را می کند!

وضعیت زن در اسلام را چگونه دیدید ؟وضعیت زن در اسلام را چگونه دیدید ؟

حضرت خدیجه (س) بانوی  بسیار عجیبی بود . با وجود آنکه پیامبر(ص) پولی نداشت اما حضرت خدیجه (س) بانوی  بسیار عجیبی بود . با وجود آنکه پیامبر(ص) پولی نداشت اما   
جناب خدیجه خودشان را در خدمت پیامبر می دیدند و آن فقط به خاطر ایمان و اخلاقجناب خدیجه خودشان را در خدمت پیامبر می دیدند و آن فقط به خاطر ایمان و اخلاق

حضرت رسول (ص) بود.حضرت رسول (ص) بود.

حضرت زهرا (س) که پیامبر , ایشان را ام أبیها خطاب می کردند , به خاطر توجه حضرتحضرت زهرا (س) که پیامبر , ایشان را ام أبیها خطاب می کردند , به خاطر توجه حضرت
زهرا به پدرشان بود . آیا چنین چیزی در غرب هست , که با وجود سختی های فراوان بهزهرا به پدرشان بود . آیا چنین چیزی در غرب هست , که با وجود سختی های فراوان به

والدینشان اهمیت دهند ؟والدینشان اهمیت دهند ؟

زن های مسلمانان به الگویی مثل حضرت زهرا (س) و حضرت مریم (س) که در حقیقتزن های مسلمانان به الگویی مثل حضرت زهرا (س) و حضرت مریم (س) که در حقیقت
یکی هستند , خیلی نزدیکتر اند. البته درغرب نیز  همه حجاب می پوشیدند اما بعد مادریکی هستند , خیلی نزدیکتر اند. البته درغرب نیز  همه حجاب می پوشیدند اما بعد مادر
بزرگم می گفت فقط خانم هایی که وارد کلیسا می شدند حجاب داشتند , اما امروزه بزرگم می گفت فقط خانم هایی که وارد کلیسا می شدند حجاب داشتند , اما امروزه 

حتی در کلیسا هم حجاب ندارند مگر راهبه ها ! و این خیلی خطرناک است .حتی متدیّنحتی در کلیسا هم حجاب ندارند مگر راهبه ها ! و این خیلی خطرناک است .حتی متدیّن
های امروزی , اگر زنان صد سال پیش را می دیدند قبول نمی کردند.های امروزی , اگر زنان صد سال پیش را می دیدند قبول نمی کردند.

در صد سال پیش فلسفه حجاب چه بوده ؟در صد سال پیش فلسفه حجاب چه بوده ؟
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همیشه الگو , حضرت مریم(س) بود . ایشان در همه جا با لباس کامل بودند و هنوز همهمیشه الگو , حضرت مریم(س) بود . ایشان در همه جا با لباس کامل بودند و هنوز هم
راهبه ها رعایت می کنند . در تورات هم داریم که یهودیها از حجاب استفاده می کردند .راهبه ها رعایت می کنند . در تورات هم داریم که یهودیها از حجاب استفاده می کردند .
الان می توانید یهودیهایی که به شریعت پایبندند را با حجاب ببینید . در ملاقاتی که با یکالان می توانید یهودیهایی که به شریعت پایبندند را با حجاب ببینید . در ملاقاتی که با یک

خاخام در آرزانتین داشتم , می گفت رفتار ما با رفتار شما در شریعت شبیه به هم هست!خاخام در آرزانتین داشتم , می گفت رفتار ما با رفتار شما در شریعت شبیه به هم هست!
از غذا و طهارت  تا رفتار مرد و زن و حجاب که ما هم داریم .از غذا و طهارت  تا رفتار مرد و زن و حجاب که ما هم داریم .
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